
Beretning 2019– Sjællands Odde Aktivitetshus 

 

Der er et motto for en gammel forening, der hedder ”Aldrig færdig, altid på vej”.  Og vi står 

midt i opgaverne, men vi forsøger at løse dem. som de viser sig. 

Det har været et godt år, for vores aktivitetshus, Vi har gode lejere, der er tilfredse og 

betaler deres husleje. Vi har holdt budgettet fint. 

Disse lokaler bliver brugt til forskellige arrangementer såsom fællesspisning, spilleaftner 

og nørkleri. 

Vi har engagerede frivillige, der gør rent, maler og rydder op i kælderen, og laver 

småreparationer. 

Vi har en turnus på udvendig oprydning/”pillepatrulje”, mellem bestyrelsens medlemmer, 

og vi har haft fælles arbejdsdage, og skal have det igen. 

Vi har haft tilsyn på vores legeplads, og fået gode råd om, hvad der skal laves på den, så 

den er sikker for alle. 

Der bliver slået græs og klippet hæk. 

Et af de store vedligeholdelsesarbejder kan blive maling af vores vindskeder, da det vil 

kræve en lift. 

Vi vil gerne have renoveret vores toiletter på 1.salen, da det er børnetoiletter, og vi sparer 

sammen til det. 

Vi har fået åbnet til kælderen via fordøren og nu skal vi have lagt klinker i det gamle 

kommunekontor, det vil sige den afdeling, i kælderen, hvor der er over 2.20  m højt til 

loftet. 

Så kan vi komme til at spille billard, bordtennis, dart og hvad vi og i ellers kan finde på. 

Vi er altid modtagelige for nye ideer, fra medlemmerne og andre interesserede. 

Sommetider kan det kræve en andel af engagement fra forslagsstilleren, da vi jo alle er 

frivillige, og formandenen den eneste pensionist i bestyrelsen. 

Jeg vil sige tak for et godt samarbejde i bestyrelsen, og takke for jeres og jeres 

ægtefællers engagement. 

 

Formand for Sjællands Odde Aktivitetshus 

Jørgen Revsbech 


